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Požadavek na informace: 

Byla někdy provedena hluková studie ze silniční dopravy při silnici č. II/427  a jestli ano s jakým 

výsledkem a na kterých místech? 

Jedná se mi o to, zda přetížená doprava při této silnici způsobuje překročení hlukových limitů? 

 

Poskytnuté informace: 
SÚS JMK vykonává činnosti správce pozemní komunikace pouze na části silnice II/427, a to  na území 
Jihomoravského kraje ( úsek od křižovatky se silnicí I/54 po hranici Zlínského kraje) . Nebylo 
dohledáno, že by v posledních pěti letech bylo na úseku silnice II/427 na území Jihomoravského kraje 
na objednávku SÚS JMK prováděno měření hluku z provozu této komunikace či byla zpracovávána 
hluková studie. 
Informace o překračování hlukových limitů nemá SÚS JMK k dispozici. 
 


